
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Θέμα: «Αποζημιώσεις καλλιεργητών ελιάς στην Κοζάνη 

 για τον παγετό 2017» 

 

Οι Βουλευτές Κοζάνης κ. Βέττα Καλλιόπη και Καστοριάς κ. Τελιγιορίδου 

Ολυμπία καταθέτουν αναφορά προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & 

Τροφίμων, με συνημμένη την από 2.2.2021 επιστολή του Αγροτικού 

Συνεταιρισμού Ελιάς Ιμέρων Κοζάνης, στην οποία αναλυτικά αναφέρεται το 

πρόβλημα που δημιουργήθηκε στους καλλιεργητές από τις ζημιές που 

υπέστησαν λόγω του παγετού που επικράτησε κατά τη χειμερινή περίοδο του  

2017 και από το γεγονός ότι ακόμα δεν έχουν αποζημιωθεί, παρά την 

απεύθυνσή τους στους αρμόδιους φορείς για την επίλυση του ζητήματος. 

Αναζητούν, επομένως, συγκεκριμένες απαντήσεις, καθώς, όπως αναφέρουν, 

άλλοι Νομοί της χώρας έχουν ήδη εδώ και πολύ καιρό αποζημιωθεί και 

ανησυχούν μήπως χάσουν οριστικά το δικαίωμα της αποζημίωσής  τους με το 

αιτιολογικό της παρέλευσης του εύλογου χρόνου. 

 

Επισυνάπτεται η επιστολή με τα αναφερόμενα σχετικά. 

Παρακαλούμε για την απάντησή σας και τις σχετικές ενέργειες καθώς 

και να μας ενημερώσετε σχετικά. 

 

Αθήνα, 23 Φεβρουαρίου 2020  

 

Οι καταθέτουσες Βουλευτές 

 
Βέττα Καλλιόπη 

 
Τελιγιορίδου Ολυμπία 


